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ZÁPISNICA 

 zo zasadnutia Výboru mestskej časti Stred, konaného dňa 

11.3.2024 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva 

Struhárová, Mgr. Michal Moško 

Neprítomní poslanci: Ing. Richard Ščepko (ospravedlnený) 

Garant VMČ Stred: Mgr. Gabriela Babony 

Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Andrea Fraňová, Ing. Miloš Minarech, Mgr. Zdeno Marousek, Ing. 

Jiří Egg, Anna Hajašová, Ing. Radomír Kocinec, Ing. Milan Grenčík, PhDr. Miroslav Řádek, PhD.,  

Ing. Milan Gonda 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie žiadostí 

3. Riešenie dopravnej situácie na Lidickej ulici 

4. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

5. Nové požiadavky občanov a poslancov 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

1. Otvorenie 

Predseda VMČ Stred Mgr. Medal privítal všetkých prítomných na zasadnutí a 

skonštatoval, že VMČ Stred v počte 4 poslancov je uznášania schopný. Následne dal hlasovať 

za program.  

 

Hlasovanie: 

Za: 4      Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová  

Poslanci odsúhlasili program 

P. poslanec Moško sa dostavil po odsúhlasení programu. 

2. Prerokovanie žiadostí 

2.1. Ing. Vanková: Letné terasy 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k prenájmu plôch na pozemkoch vo vlastníctve mesta 

Trenčín, za účelom umiestnenia letných terás pre žiadateľov, ktorí splnili podmienky 

vyplývajúce zo Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Trenčín č.12/2013 

o podmienkach zriaďovania a prevádzkovania terás na území mesta Trenčín, t.z. podali 

žiadosť o zvláštne užívanie pozemných komunikácií za účelom zriadenia letnej terasy 

spolu s príslušnými prílohami, uhradili správny poplatok podľa platného právneho 

predpisu a zároveň bolo zriadenie týchto letných terás prerokované odbornými útvarmi 
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Mestského úradu v Trenčíne, Okresným dopravným inšpektorátom v Trenčíne a 

Krajským pamiatkovým úradom Trenčín. Ide o nasledovné letné terasy: 

 

- žiadateľ Voltage, s.r.o. – prevádzka „POKE Trenčín“ na Štúrovom námestí 8 

v Trenčíne“, prenájom plochy na pozemku CKN parc.č. 3274 zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 10 m2, ide o novú letnú terasu  

- žiadateľ Poke House Trenčín, s.r.o. – prevádzka „POKE HOUSE“ na Mierovom námestí 

25 v Trenčíne, prenájom plochy na pozemku CKN parc.č. 3280 zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 32 m2, ide o novú letnú terasu 

- žiadateľ Fin Fine, s.r.o. – prevádzka „Fellini“ na Štúrovom námestí 14 v Trenčíne, 

prenájom plochy na pozemku CKN parc.č. 3274 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

50 m2, zmena prevádzkara -  v roku 2023 bola terasa vo výmere 45 m2 pre žiadateľa 

Lenora, s.r.o.  

- žiadateľ Comedus, s.r.o. – prevádzka „Pražiarnička by caffé vita““ na Štúrovom námestí 

16 v Trenčíne, prenájom plochy na pozemku CKN parc.č. 3274 zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 50 m2, zmena prevádzkara – v roku 2023 bola výmera 54 m2 pre 

žiadateľa Pause café, s.r.o. 

 

a 

 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k prenájmu plôch na pozemkoch vo vlastníctve mesta Trenčín, 

za účelom umiestnenia letných terás pre žiadateľov, ktorí majú uzatvorené platné nájomné 

zmluvy s Mestom Trenčín a požiadali o rozšírenie predmetu nájmu nasledovne: 

- Paddock Service, s.r.o. – Paddock café, Mierové námestie 17 

zmena sa týka výmery, ktorá sa mení: 

zo 40,5 m2 na výmeru 67,5 m2 

- Fontána TN, s.r.o. – Fontaine d´Or, Štúrovo námestie 18 

zmena sa týka výmery, ktorá sa mení: 

zo 69,6 m2 na 95,6 m2 

- TEA TIME, s.r.o. – Čajovňa pod hradom, Mierové námestie 8 

zmena sa týka výmery, ktorá sa mení: 

z 28 m2 na 35 m2 

- Martin Juhos – Happy Amigos, Mierové námestie 33 

zmena sa týka výmery, ktorá sa mení: 

z 8,74 m2 na 13,82 m2 

- Coffee sheep, s.r.o. – Coffee Sheep, Matúšova 22 (Mierové námestie) 

zmena sa týka výmery, ktorá sa mení: 

z 25,60 m2 na 37,6 m2 

 

 Hlasovanie: 

Za: 5     Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová, 

Mgr. Michal Moško  
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Uznesenie bolo schválené 

 

2.2. Ing. Vanková: Žiadosť euroAWK 

Mesto Trenčín má v súčasnosti uzatvorenú Zmluvu o podmienkach výstavby prístreškov 

na autobusových zastávkach a o recipročnom umiestnení a prevádzkovaní reklamných 

zariadení, stavieb pre reklamu a reklamy na mestských pozemkoch so spoločnosťou 

euroAWK, spol. s.r.o. Bratislava v znení jej dodatkov č. 1 až č. 11 a jej príloh.  

Na základe dohody zmluvných strán je potrebné vykonanie nasledovných zmien:  

Príloha č. 3a k Zmluve – Zoznam stanovíšť RP (reklamných panelov), ktoré postavila 

spoločnosť do 31.12.2011 na pozemkoch mesta: 

- Ul. Bratislavská – pozemok CKN parc.č. 1097 (obojstranný)  

sa mení na: 

Ul. Gen. Svobodu – pozemok CKN parc.č. 2237/21 (jednostranný)  

Ul. Električná – pozemok CKN parc.č. 3483/56 (jednostranný)  

 

- Ul. Partizánska – pozemok CKN parc.č. 3300/1 (obojstranný) 

sa mení na: 

Ul. Soblahovská – pozemok CKN parc.č. 2264/53 (obojstranný) 

 

 HLASOVANIE: 

Za: 5     Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová,  

Mgr. Michal Moško  

 

Uznesenie bolo schválené 

 

2.3. Ing. Vanková: Žiadosť Ing. Dušana Valienta 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k žiadosti Ing. Dušana Valienta, týkajúcej sa zámeny 

pozemkov medzi Mestom Trenčín a Ing. Dušanom Valientom a to: 

pozemky vo vlastníctve Mesta Trenčín: 

- novovytvorená C-KN parc. č. 2133/8 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 57 m2, 

odčlenená geometrickým plánom z pôvodnej C-KN parc.č. 2133/1 

- novovytvorená C-KN parc. č. 2133/10 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 44 m2, 

odčlenená geometrickým plánom z pôvodnej C-KN parc.č. 2133/1 

- novovytvorená C-KN parc. č. 2133/6 záhrada o výmere 478 m2, odčlenená 

geometrickým plánom z pôvodnej C-KN parc.č. 2133/6, spolu o výmere 579 m2 

za pozemky vo vlastníctve Ing. Dušana Valienta: 

- novovytvorená C-KN parc. č. 2134/56 záhrada o výmere 12 m2, odčlenená 

geometrickým plánom z pôvodnej C-KN parc.č. 2134/1 

- C-KN parc. č. 2134/37 orná pôda o výmere 7 m2, spolu o výmere 19 m2 



4 

 

za účelom majetkovoprávneho vysporiadania, scelenia susedných pozemkov vo 

vlastníctve žiadateľa a zarovnania línie hraníc pozemku v súvislosti s plánovanou 

realizáciou stavby rodinného domu. 

 HLASOVANIE: 

Za: 5     Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová,  

Mgr. Michal Moško  

 

Uznesenie bolo schválené 

 

2.4. Ing. Vanková: Žiadosť p. Petra Balaja 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – časti pozemku v k.ú. Trenčín, C-

KN parc. č. 1902/1 zastavaná plocha a nádvorie o výmere cca 28 m2 (presná výmera 

bude upresnená geometrickým plánom) evidovanej na LV č. 1 ako vlastník Mesto 

Trenčín v podiele 1/1-ina, pre Petra Balaja, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania 

pozemku a zabezpečenia prístupu do garáže vo vlastníctve žiadateľa. 

 HLASOVANIE: 

Za: 5     Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová,  

Mgr. Michal Moško  

 

Uznesenie bolo schválené 

 

2.5. Ing. Vanková: Žiadosť spoločnosti TVARUŽEK, s.r.o. 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – časti pozemku v k.ú. Trenčianske 

Biskupice, E-KN parc. č. 1173/2 ostatná plocha o výmere cca 150 m2 (presná výmera 

bude upresnená geometrickým plánom) evidovanej na LV č. 1 ako vlastník Mesto 

Trenčín v podiele 1/1-ina, pre spoločnosť TVARUZEK, s.r.o., za účelom 

majetkovoprávneho vysporiadania a scelenia priľahlého pozemku. 

 HLASOVANIE: 

Za: 4     Proti: 0    Zdržali sa: 1 

Za: Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová, Mgr. Michal Moško  

Zdržali sa: Mgr. Richard Medal 

 

Uznesenie bolo schválené 

 

2.6. Ing. Vanková: Žiadosť p. Juraja Hudého a manželky Marty Hudej 

Žiadame Vás o vyjadrenie k predĺženiu prenájmu nehnuteľností – pozemkov v k.ú. 

Trenčín na ulici Pod Brezinou v zmysle Nájomnej zmluvy č. 27/2019: 
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Pre Hudý Juraj a manželka Marta Hudá – novovytvorená C-KN parc. č. 2117/12 ostatná 

plocha o výmere 75 m2,  novovytvorená  C-KN parc. č. 3395/35 zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 83 m2, časť novovytvorenej C-KN parc. č. 3395/2 zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 90 m2, novovytvorená C-KN parc. č.2119/29 ostatná plocha 

o výmere 78 m2 a novovytvorená C-KN parc. č. 3395/43 zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 12 m2, odčlenené Geometrickým plánom č. 41373006-11-19, za účelom 

realizácie stavebného objektu  „SO 101 Predĺženie verejnej komunikácie“, v rámci 

ktorého žiadateľ vybuduje chodník, časť komunikácie a upraví prístup do lesoparku 

Brezina, cez ktorý bude zabezpečený vstup pre verejnosť. 

Žiadateľ Juraj Hudý a manželka Marta Hudá požiadali útvar majetku Mesta Trenčín 

o predĺženie Nájomnej zmluvy č. 27/2019 z objektívnych dôvodov, ktoré sa vyskytli počas 

realizovania predmetnej stavby. Ako dôvod bolo uvedené: náročná realizácia oporných 

múrov, dočasne vynímanie z plnenia funkcii lesov s následným svahovaním 

a spevňovaním susedného pozemku Lesoparku, prekládka verejného vodovodu 

a v neposlednom rade rozšírenie distribučnej siete Západoslovenská distribučná (v 

súčasnosti v riešení). 

Nájomnú zmluvu č. 27/2019 uzavrelo Mesto Trenčín s Juraj Hudý a manželka Marta 

Hudá za účelom realizácie stavebného objektu „SO 101 Predĺženie verejnej 

komunikácie“ na dobu určitú s účinnosťou odo dňa právoplatnosti stavebného povolenia 

maximálne do doby dokončenia stavby uvedenom v stavebnom povolení, v prípade, že 

v stavebnom povolení nebude uvedený termín ukončenia stavby, doba nájmu  sa 

uzatvára  maximálne na dobu dvoch rokov odo dňa právoplatnosti stavebného povolenia. 

Vzhľadom k tomu, že stavba ešte nie je dokončená a stavebné povolenie nadobudlo 

právoplatnosť dňom 21.01.2022, Nájomná zmluva č. 27/2019 bola platná do 21.01.2024.  

Z uvedených dôvodov Juraj Hudý a manželka Marta Hudá požiadali útvar majetku Mesta 

Trenčín o predĺženie Nájomnej zmluvy č. 27/2019.    

Hlasovanie neprebehlo, prítomní poslanci sa s p. Ing. Vankovou dohodli, že táto 

žiadosť bude opätovne predložená s upresnením podmienok a zakomponovaním 

zmluvnej pokuty za ich nedodržanie. 

 

3. Riešenie dopravnej situácie na Lidickej ulici 

V súvislosti s požiadavkou obyvateľov Lidickej ulice boli pripravené dve varianty 

možného riešenia dopravnej situácie na tejto ulici. V úvode zasadnutia p. Ing. Iveta Marčeková 

poskytla prítomným zástupcom obyvateľov ulice Lidická (p. Grenčíkovi a p. Kocincovi) obe 

varianty k nahliadnutiu. Na základe toho, že historicky tam boli majitelia áut zvyknutí parkovať po 

pravej strane (v materiáli je toto riešenie znázornené modrou farbou), označili obe strany toto 

riešenie za vyhovujúcejšie.  

Mgr. Medal dal hlasovať o variante znázornenej modrou farbou, tzn. parkovanie po pravej 

strane. 

 

HLASOVANIE: 
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Za: 5      Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová, Mgr. 

Michal Moško  

 

Uznesenie bolo schválené 

 

4. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

ID Požiadavka/Odpoveď 

3652 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Chceli by sme sa spýtať, či 

osadenie dopravnej značky "Priechod pre chodcov" na križovatke Inovecká - Dlhé Hony 

už podľa vyhlášky nie je potrebné/nutné. 

 

Odpoveď: 

Na základe Technického predpisu 117 nie je nutné osadenie dopravnej značky 325 – 

Priechod pre chodcov na vedľajšej ceste a na križovatke v režime všeobecnej úpravy 

prednosti v jazde. Napriek tomu je k odstráneniu takejto dopravnej značky nutný súhlas 

Okresného dopravného inšpektorátu. 

3653 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Dlhodobo v časti pri 

polyfunkčnom dome Dominum sa po daždi hromadí voda, ktorá nemá kam odtiecť. Často 

zasahujúce do 3/4 šírky vozovky pred spomínaným domom. Je možné odhadovo naceniť 

technické riešenie napojenie na jestvujúcu kanalizáciu? 

 

Odpoveď: 

Problém na tomto mieste máme v pláne riešiť znížením asfaltu na horizonte stúpania 

vozovky pri okraji tvoriacej sa mláky a to v tesnej blízkosti obrubníkov. Termín realizácie 

je predpokladaný do konca marca tohto roka. 

3654 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Pred pár týždňami bolo 

odstránené napojenie chodníka a detského ihriska na ul. 28. októbra. Chceme sa spýtať 

z akého dôvodu boli odstránené tieto 2 napojenia a prečo nebolo použité vhodnejšie 

riešenie v podobe dlažby? 

 

Odpoveď: 

Odstránenie nevhodne projekčne navrhnutých prístupových plôch od chodníka je prvým 

krokom k realizácií výsadby krov so zámerom vytvoriť bezpečný priestor detského 

ihriska. To znamená vytvorenie tzv. živého plota bez možnosti prejsť z ihriska na dva 

priľahlé chodníky, ulíc 28. októbra / Legionárska. O takýto typ zabezpečenia nás ako 

správcu DI a VZ žiadal v minulom roku výbor v požiadavke 3075 , čomu sa snažíme 

vyhovieť a veríme že po dokončení tohto zámeru bude ihrisko pre najmenších naozaj 

bezpečnejšie 

3655 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Chceli by sme sa spýtať, v 

akom stave sa nachádza projekt rekonštrukcie škôlky na 28. októbra. Na jar 2023 bol v 

škôlke projektant, preto by sme sa chceli spýtať, či je projekt už dokončený. 
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ID Požiadavka/Odpoveď 

Odpoveď: 

Projektová dokumentácia je dokončená, momentálne čakáme na schválenie získania 

nenávratného finančného príspevku, aby sme stavbu mohli vyobstarať a následne 

zrealizovať. 

3656 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Bolo by možné vymeniť otočné 

hlavice na reguláciu tepla na radiátoroch v škôlke na 28. októbra? Ich nefunkčnosťou je 

zamedzené regulovať teplotu v miestnostiach. 

 

Odpoveď: 

Otočné hlavice na vykurovacích telesách v celom objekte sme mali meniť počas jarných 

prázdnin, ale bohužiaľ dohodnutý termín bol zrušený, nakoľko objednaný dodávateľ mal 

nehodu so zdravotným následkom, bol dočasne práceneschopný a tým sa mu  posunul 

výkon jednotlivých zákaziek. 

V objekte detských jaslí ako aj MŠ sa jedná o kompletnú výmenu stávajúcich ventilov za  

tlakovo nezávislé regulačné ventily s prednastavením typ OVENTROP AQ, ktoré treba 

nastaviť podľa spracovaného projektu regulácie ventilov,  montáž šrobení na spiatočke typ 

OVENTROP Combi 2 a montáž automatických odvzdušňovacích ventilov.  Tieto práce je 

potrebné spraviť aby sa dosiahol rovnaký tlak vo všetkých vykurovaných telesách a tým aj 

rovnomerné rozloženie tepla. 

Nový termín  je stanovený na koniec mesiaca marec, resp. po skončení aktívnej 

vykurovacej sezóny. 

Uvedené práce budeme korigovať aj  s predpokladanou dovolenkou v MŠ a v DJ, dĺžka 

prerušenej prevádzky v budove je 4 -5 dní. 

3657 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Kreatívna maľba na stene 

nocľahárne - Nešporova ulica 

Pred niekoľkými rokmi som (R. Ščepko) prišiel s nápadom odstránenia reklamných plôch 

na bočnej fasáde nocľahárne a nahradenia kreatívnym prvkom - napríklad maľbou. 

Reklamné plochy po obnove zmizli, preto sa chcem spýtať, aké sú plány s touto 

prázdnou plochou na mestskom objekte. Osobne mám skúsenosť s maľbou od 

trenčianskeho autora Juraja Hubinského, ktorý by mohol byť jedným z kandidátov na 

kreatívny prvok vo verejnom priestore. 

 

Odpoveď: 

Riešenie požiadavky je v kompetencii útvaru územného plánovania , v súčinnosti s 

ďalšími dotknutými útvarmi. Zámerom mesta je riešiť výtvarné stvárnenie tejto plochy 

formou súťaže (s expertnou porotou a patričným rozpočtom, aby bola zabezpečená čo 

najvyššia úroveň výtvarného a technického spracovania diela na takto exponovanej 

ploche v meste) , v kompetencii Útvaru územného plánovania a mestského kurátora, 

kreovanej Rady pre umenie vo verejnom priestore  a s ohľadom aj na priestorové 

súvislosti tejto lokality. To znamená, že touto témou sa už zaoberáme. Aktuálne  

pripravujeme aj  nové znenie už zastaraného VZN o graffiti, s čím by mala súvisieť aj 

aktuálnejšia mestská koncepcia veľkoformátových malieb na fasádach budov, tzv. 
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ID Požiadavka/Odpoveď 

muralov. Z hľadiska časového predpokladáme súťaž v horizonte mesiacov apríl – jún 

2024, predpoklad prípadnej realizácie v roku 2025. 

3658 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Pred takmer 2 rokmi sme 

žiadali bývalého vedúceho Útvaru mobility osadenie fyzických zábran, ktoré by oddeľovali 

chodník od jazdného pruhu v úseku od priechodu pri Perle k podchodu pod Električnou 

smer Noviny. Vtedy prišlo vyjadrenie, že sa zrealizuje vhodnejšie riešenie (kým bude 

vybudovaný chodník). Doteraz sa však nič s týmto stavom nestalo. A tak deti smerujúce 

z/na Noviny a do jazykovej školy prechádzajú okolo áut, ktoré veľmi často parkujú aj na 

koridore určeného chodcom. Na tento problém nás viacnásobne a opakovane upozorňujú 

rodičia. V decembri sme sa pýtali na možnosť osadenia gumených obrubníkov po vzore 

Trnavy – ÚM mal uvedenú možnosť preveriť s ODI. Preto sa chceme spýtať, aké riešenie 

sa našlo. Navrhované riešenie prikladáme nižšie + prikladáme aj fotografiu ďalšieho 

alternatívneho riešenia. S ohľadom na bezpečnosť detí nepovažujeme za vhodné čakať 

niekoľko ďalších rokov na výstavbu chodníka, naopak vidíme ako vhodnú realizáciu 

dočasného opatrenia. 

 

Odpoveď: 

Na investičnom oddelení je vypracovaný projekt pre vybudovanie chodníka vedúceho z 

Legionárskej ulice smerom do podchodu na Noviny. V súčasnej dobe bude riešená jeho 

zmena tak, aby bolo možné vydať územné rozhodnutie a pokračovať v ostatných 

procesoch.  

Existujúce vodorovné dopravné značenie, ktorým je vymedzený koridor pre chodcov bol 

schválený len ako rýchle dočasné riešenie v čase vypracovania projektovej dokumentácie. 

ODI zatiaľ nesúhlasí s osadením červeno-bielych obrubníkov ani iných zariadení.   

3659 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Z dôvodu potenciálneho 

zriadenia kontajnerového sociálneho zázemia pre vodičov a vodičky MHD by sme chceli 

poprosiť o preverenie dostupnosti: 

a. napojenia do elektrickej siete, 

b. vybudovanie prípojky k vodovodu a kanalizácii, 

c. preverenie majetko-právnych vzťahov na dotknutých pozemkoch, najmä možnosti 

výkupu potrebného pozemku na sídlisku Juh (parcela 2316). 

O preverenie uvedených 3 náležitostí prosíme zatiaľ na dvoch lokalitách, pri najväčších 

konečných zastávkach MHD, kde vodiči a vodičky MHD čerpajú prestávky - Gen. 

Svobodu a Sihoť IV. Presné lokality zakreslené do katastrálnej mapy pripájame na 

obrázkoch. Vodičov je v súčasnosti nedostatok, veríme, že skvalitnenie sociálneho 

zázemia by prispelo k väčšej atraktivite povolania, obzvlášť pre ženy vodičky. 

Zároveň prosíme o predbežné vyjadrenie, či by MHSL bolo schopné zabezpečovať 

údržbu týchto zariadení (najmä denné čistenie sociálneho zariadenia) za predpokladu, 

že mu budú alokované potrebné finančné prostriedky - prosíme o ich odhad. 

 

Odpoveď: 

Vybudovanie zázemia pre vodičov MHD na uvedených lokalitách, resp. všeobecne, nie 

je úlohou mesta Trenčín, ale dopravcu. Z hľadiska odborného považujeme prípadné 
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vybudovanie zázemia v lokalite Sihoť IV. za vhodné, vybudovanie zázemia v lokalite Juh 

vhodné nie je. 

3660 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Prosíme o odstránenie 

rozbitého a doplnenie chýbajúceho skla v prístrešku zastávky PAD Trenčín, BILLA smer 

Dubnica nad Váhom. 

 

Odpoveď: 

Nové zasklenie a súčasne odstránenie rozbitého skla bolo vykonané 20. februára. 

3661 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Na zastávke SAD Trenčín, 

BILLA smer Dubnica n/V sú dnes tesne vedľa seba umiestnené 2 uličné nádoby. Prosíme 

o premiestnenie jednej z nich z druhej strany prístrešku, smerom na opačný začiatok 

zastávky. Rozmiestnenie nádob tak bude logickejšie a kôš budú mať po ruke aj cestujúci 

čakajúci v strede, prípadne na konci predmetnej zastávky. 

 

Odpoveď: 

Na základe požiadavky pána poslanca Ing. Ščepku, Mgr. Medala a M. Mazánika na 

posun uličných nádob na autobusovej zástavke bola dňa 16.2.2024 požiadavka zadaná 

na zberovú spoločnosť. Dňa19.2.2024 bola nádoba premiestnená. 

3662 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Prosíme o kvalifikovaný odhad 

nákladov a zároveň odborné stanovisko k výmene puklicových spomaľovačov pri 

križovatke Karpatská x Rybárska za tzv. berlínske vankúše. Na nevhodnosť použitého 

typu spomaľovačov nás opakovane upozorňujú obyvatelia, berlínske vankúše sú zároveň 

vhodnejšie aj v prípade, ak by po ulici bola v budúcnosti vedená autobusová linka MHD. 

 

Odpoveď: 

Použité spomaľovacie taniere sú certifikovaným výrobkom. Ich osadením je 

zabezpečené zníženie rýchlosti, takže sú plne funkčné a ich výmenu nepovažujeme za 

potrebnú. Cena vankúšových spomaľovačov je 1518 €/kus s rozmermi vankúša 

1800x2000x65 mm, príp. 2364 €/kus s rozmermi 1800x3000x65 mm,  teda pre jeden 

jazdný pruh. 

3663 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Na základe podnetu od 

obyvateľky p. Hajašovej prosíme o údržbu verejnej zelene, orez kríkov pri BD Inovecká 

10, 12 a 14 s cieľom presvetliť uvedenú lokalitu a vytvarovať podobu značne prerastených 

drevín. Zároveň žiadame odvoz lístia a odpadu z okolia. 

 

Odpoveď: 

Údržbu zelene v danej lokalite máme naplánovanú na mesiac marec. 

3664 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Prosíme o presun dopravnej 

značky priechodu pre chodcov pri križovatke ulíc Inovecká x Soblahovská zo 

samostatného stĺpika na priľahlý stožiar VO. 
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Odpoveď: 

Presun dopravnej značky na stĺp s osvetlením zabezpečíme. 

3665 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Žiadame preveriť možnosť 

premiestnenia 2 reklamných valcov spoločnosti RENGL a v prípade schválenia návrhov 

aj ich následné premiestnenie. Jedná sa o reklamné valce: 

- na ul. Braneckého (ak nebude odstránený v súvislosti s revitalizáciou Hviezdoslavovej 

ul.) - z aktuálneho miesta posunúť valec o kúsok ďalej do širšej časti ulice, do miesta 

zhybu, ktorý je v blízkosti (viď obrázok) 

- na ul. Dlhé Hony - na neďalekú asfaltovú plochu, ktorá je stále dostatočne 

frekventovanou lokalitou ul. Dlhé Hony (viď obrázok) - pokiaľ by toto miesto nebolo pre 

nich akceptovateľné, tak bližšie k Smažienke, nie však v blízkosti priechodov pre 

chodcov. 

 

Odpoveď: 

Požiadavka na premiestnenie reklamného zariadenia nachádzajúceho sa na ulici Dlhé 

Hony  bola zaslaná spoločnosti RENGL Slovensko, s.r.o.  na odsúhlasenie. Zároveň bola 

spoločnosti zaslaná informácia o odstránení reklamného zariadenia umiestneného na 

ulici Braneckého z dôvodu prípravy investičnej akcie mesta (revitalizácie 

Hviezdoslavovej ulice). O stanovisku spoločnosti RENGL Slovakia, s.r.o. budeme 

následne informovať poslancov VMČ Stred. 

ÚÚP - stotožňujeme sa so stanoviskom ÚMM, zároveň  je v procese spracovania manuál  

reklamných zariadení, o ktorom rovnako budeme informovať príslušnú komisiu. 

3666 JUDr. Marta Stašková: Čo je nového v rekonštrukcii vnútrobloku na ul. Legionárska? Už 

je to niekoľko rokov, čo je naplánovaná úprava, tak neviem, kde problém viazne. Celá 

vozovka pred bytovkou Beckovská, parkovisko za Perlou (pri kontajneroch) by si tiež 

zaslúžili nový asfalt.  

 

Odpoveď: 

Revitalizácia daného vnútrobloku je projekčne pripravená a aj stavebne povolená. 

Vzhľadom na väčší finančný rozpočet stavby čakáme na vhodnú výzvu k získaniu 

nenávratného finančného príspevku zo štátu. 

3667 JUDr. Marta Stašková: Pred vchodom obytného domu číslo súpisné 660/47 Legionárska 

ulica je značná diera na komunikácii, žiadame o opravu. 

 

Odpoveď: 

Výtlk na tejto adrese máme zaevidovaný a čaká v zásobníku opráv na realizáciu s 

predpokladaným termínom do konca februára. 

3668 JUDr. Marta Stašková: Pred zastávkou MHD Legionárska, park, ktorý je vo vlastníctve 

Allianz je v kríkoch veľký neporiadok (plastový odpad, ohorky cigariet, krabičiek etc.) - 

má Mesto TN  kompetenciu upozorniť vlastníka priľahlého pozemku, aby si park dal do 

poriadku? Je to exponovaná zastávka a osobne si myslím, že poisťovňa je dosť 

solventný subjekt, aby si svoju nehnuteľnosť udržiaval v náležitom stave. Je pravda, že 
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kríky orezali, ale neporiadok ostal pred nimi a v nich. Celý priestor okolo stavby Allianz 

až po parkovisko pred Keramom pôsobí neupraveným dojmom. 

 

Odpoveď: 

Útvar interných služieb MsÚ zabezpečil vyčistenie tohto verejného priestranstva. 

 

5. Nové požiadavky občanov a poslancov 

ID Požiadavka 

3696 Ing. Egg: Doporučuje zaktualizovať obsah príručky pre civilnú ochranu obyvateľov, aby to 

bolo v súlade s realitou. Je tam nesúlad s tým, čo bolo povedané v súvislosti s CO. Tak 

aby brožúrka, čo bola vydaná bola reálna. 

3697 Ing. Egg: Žiada o informáciu, čo bolo urobené v úprave oporného múru na Hornom Šianci 

(dilatačné čiary, úprava terénu nad betónovým múrom) a ako bol gabiónový múr 

doriešený? Žiada o preverenie statiky zodpovedným statikom, ako bolo prisľúbené.  

3698 Ing. Milan Gonda: Čo sa zmenilo v žiadosti p. Valienta, keď predtým bola odbornými 

útvarmi 2x zamietnutá a potom ju schválili? Prečo bola táto žiadosť riešená ako zámena, 

nie ako predaj? Nebolo by pre mesto výhodnejšie predať to? Na konci  je len taký cípik, 

ktorý dokonca zasahuje do cudzieho pozemku, tak na čo bude mestu takýto pozemok, 

keď je obkolesený cudzím pozemkom? Či bude mesto pokračovať v tejto časti v 

skupovaní okolitých pozemkov? 

3699 Ing. Milan Gonda: KS pri Družbe chátra, zarastá, sú s tým nejaké náklady, mesto stráca 

daň z nehnuteľnosti, platí sa za to poistenie. Bude sa s tým niečo robiť? Poslanci 

reagovali, že sa s tým niečo bude robiť a že sú na to aj projekty. Bude to financované z 

dotácií? A čo keď nebudú dotácie? Bude sa to robiť, alebo to bude ďalej chátrať? Aká je v 

súčasnosti situácia, aké procesy sú rozbehnuté? 

3700 Ing. Milan Gonda: Aké kritériá sa používajú pri využívaní majetku mesta? Nebola by 

vhodná nejaká pasportizácia majetku, ktorý sa nepoužíva a to čo sa nepoužíva následne 

predať? Bolo by to hospodárnejšie. 

3701 P. Anna Hajašová: Ako je to s priestorom  na Mierovom námestí 16 (vedľa podniku 

Lanius)? Je to predané? Čo sa s tým bude diať? Je to tam v hroznom stave. Bolo by 

možné vyzvať majiteľa, aby to nejak dal do poriadku? Kazí to vzhľad námestia, každý, kto 

ide na námestie alebo na hrad tak to vidí. Je to priamo v centre, chodia okolo turisti. Č.22 

je pekne spravené a 16 kazí celkový dojem. Je možné s tým niečo robiť? 

3702 PhDr. Miroslav Řádek, PhD.: Prednedávnom bol poinformovaný ohľadne zastávky 

Cintorínska na Soblahovskej ulici. Mala by tam byť nejaká zmena v doprave, ostrovček. V 

akom je to štádiu? Aká je predstava o tomto mieste, čo sa s tým bude diať? Prosí o 

zaslanie projektu k nahliadnutiu na email: miroslav.radek@gmail.com 

3703 PhDr. Miroslav Řádek, PhD.: Most pre peších na Soblahovskej ulici pri MHSL. Už bolo 

viackrát spomínané, že by (už asi aj budúci mesiac) sa tam mala konať rekonštrukcia. 

Most je už zavretý (vedľa neho je taký drevený), chodia tadiaľ ľudia do práce, cyklisti 

a podobne. Bolo by dobré, keby sa to spravilo. V akom štádiu je táto rekonštrukcia? 
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3704 PhDr. Miroslav Řádek, PhD.: Svetelná križovatka pri štatistickom úrade. Sú tam tri jazdné 

pruhy, ale iba dva semafory. Môže to ľudí miasť. Pribudne tam aj tretí semafor, aby to 

bolo pre ľudí prehľadnejšie? 

3708 P. Martin Šulek: Chcel by som sa na Vás obrátiť so žiadosťou o zdvihnutie, vyrovnanie, 

podsypanie chodníka na Soblahovskej ulici vybudovaného z betónových kociek ktorý je 

rokmi používania „utopený“ pod úroveň trávnatej plochy. V zimných mesiacoch, či pri  

dažďoch sa na chodníku tvoria kaluže.  Zodvihnutím by sa tento problém vyriešil. 

Navrhujem len vybratie aktuálnych kociek, podsypanie, zhutnenie a osadenie späť. V 

prílohe posielam foto. Verím že takáto práca nezaťaží rozpočet a prácu nebude problém 

realizovať. 

   
3709 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Prosíme o opravu 

prepadnutého chodníka zo zámkovej dlažby na ulici spájajúcej Legionársku a 28. októbra, 

v úseku medzi nemocnicou a tržnicou. 

 
3710 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Ďakujeme za premiestnenie 

dopravnej značky pri križovatke Električná x Rozmarínová z torza starej lampy na 

samostatný stĺpik, o ktoré sme v minulosti žiadali. Teraz prosíme o odstránenie 

samotného torza lampy. 

 
3711 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Prosíme o narovnanie krivej 

lampy na ulici M. Nešporu, číslo lampy je 104/003. 

 
3712 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Prosíme o doplnenie 

chýbajúceho prostredného skla v prístrešku zastávky MHD Hanzlíkovská smer Detské 

mestečko. Nezasklený prístrešok neplní plnohodnotne svoju funkciu. 
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3713 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Na označníku MHD zastávky 

Mateja Bela smer centrum sa nachádza nepotrebná malá vitrína na cestovné poriadky, 

ktoré sú však umiestnené vo veľkej vitríne v prístrešku. Prosíme o jej demontovanie a 

uchovanie pre budúce použitie na inej vhodnej zastávke. 

  
3716 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Prosíme o odvoz odpadu, 

ktorí nahromadili pravdepodobne ľudia bez domova v priestore pri budove železničnej 

stanice, konkrétne ide o plastovú stoličku a ďalší drobný odpad pri služobnom vchode do 

budovy, v blízkosti nástupišťa MHD č. 2 - presná poloha viď. foto. 

 

3718 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Prosíme o vyčistenie okolia 

kontajnerov na autobusovej stanici, napravo od rampy podchodu, smerom k predajni 

potravín. Okolo stojiska kontajnerov je nahromadené množstvo odpadu - plast, hlina či 

zvyšky drevín - presná poloha viď. foto. 

 
3720 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Žiadame o vyčistenie 

chodníka v priechode medzi 1. nástupišťom železničnej stanice a zastávkami MHD od 

nahromadeného vtáčieho trusu. 

 
3722 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Prosíme o demontáž zvyškov 

starého mestského rozhlasu zo stĺpov verejného osvetlenia na Hasičskej ulici, nad 

zastávkou MHD smer Sihoť 
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3724 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Prosíme o demontáž zvyškov 

starého mestského rozhlasu zo stĺpu verejného osvetlenia na Legionárskej ulici, oproti 

južnému východu z Masaryčiek. 

 
3728 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Na dopravnom značení nad 

kruhovou križovatkou na ulici Gen. M. R. Štefánika je dodnes krížmi prelepené značenie 

parkoviska obchodnej zóny Merina - je to ešte z čias, keď obchodná zóna bola vo 

výstavbe. Prosíme o aktualizáciu. 

  
3729 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Prosíme o vyčistenie záhona 

na Legionárskej ulici (na chodníku popri plote nemocnice) od odpadkov. 

3731 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Cintorínska ulica prešla v 

nedávnej dobe výmenou povrchov. V 10. kalendárnom týždni došlo k havárii vodovodu pri 

garážach na spomínanej ulici. Chceli by sme sa spýtať, či bola TVK realizovaná aj 

výmena vodovodného potrubia, alebo môžeme očakávať opakované rozkopávky v už 

zrekonštruovanej ceste. 

 
3733 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Pri poslaneckej obhliadke CO 

krytu na Dlhých Honoch dňa 4.3. sú v navštívenom kryte umiestnené filtre, masky a iný 

materiál. Podľa štítkov bola posledná kontrola realizovaná dňa 1.9.2007. Teda pred 

takmer 17. rokmi. Preto sa chceme spýtať, či je potrebné tento materiál ešte držať v 

evidencii, keďže pravdepodobne už nebude nikdy použitý. 



15 

 

ID Požiadavka 

  
3736 Ing. Richard Ščepko, Mgr. Richard Medal, Michal Mazánik: Pri komunikácii so 

zodpovednou osobou ohľadom správy CO krytov v Trenčíne sme dostali informáciu, že 

kľúče od CO krytov má poverená osoba (zamestnanec mesta). V prípade krízovej situácie 

budú zamestnanci mesta distribuovať kľúče obyvateľom jednotlivých CO krytov v 

obytných domoch. Chcel by som sa spýtať (R. Ščepko), či je možné prehodnotiť tento 

systém a zvážiť zapožičanie kľúčov od CO krytov napr. domovým správcom/dôverníkom. 

Pravdepodobne by si to vyžadovalo určitú dohodu, prípadne definovať právny rámec 

zodpovednosti (nevyužívania týchto krytov, nezapratávania ich a pod.) a kontaktu so 

zamestnancom mesta. Mám za to, že odovzdanie druhých kľúčov takýmto zodpovedným 

osobám by mohlo uľahčiť vstup do krytov v prípade krízového stavu. Odbremenilo by to aj 

zamestnancov mesta v prípade krízovej situácie. Je to len návrh na zváženie. 

Pravdepodobne by nešlo o celoplošné rozdanie kľúčov, ale primárne v obytných domoch 

by to mohlo plniť svoj účel. 

 

6. Rôzne 

P. Marčeková uviedla, že do budúceho zasadnutia poskytne komplexné riešenie 

situácie na celom Slnečnom námestí  

P. Egg v prvom rade poďakoval, že poslanci sa zaoberali problematikou CO 

krytov. Ďalej požiadal p. Struhárovú o pomoc občianke, čo má v súčasnosti zdravotné 

ťažkosti, aby jej pomohla vybaviť niekoľkokrát zamietnutú žiadosť o povolenie na 

parkovanie. Odovzdal p. Struhárovej písomne potrebné informácie ohľadne občianky. 

P. Gonda sa zaujímal o riešenie žiadosti p. Valienta. Diskutoval s poslancami aj 

o situácii s kultúrnym strediskom Dlhé Hony a ostatných kultúrnych strediskách. Z tejto 

témy prešli ku kritériám využívania majetku, rozhodovania o majetku a hospodárnosti 

využívania finančných prostriedkov. Zamýšľal sa, ako by bolo možné vyhodnotiť 

výkonnosť manažmentu mesta. 

P. Moško sa vrátil k dopravnej situácii na Bezručovej ulici. Informoval sa, či sa 

tam zmena osvedčila a či to už ostane v takejto podobe. P. Medal s p. Struhárovou 

zareagovali, že zatiaľ áno. P. Medal s p. Bočákom spomenuli, že by sa tam mal ešte 

robiť vyvýšený priechod. 

P. Řádek a prítomní poslanci tiež diskutovali o dopravnej situácii v Trenčíne, 

počnúc komunikáciou pri Trenčane, cez križovatku pri Štatistickom úrade, Električnú 

ulicu až po ulicu K dolnej stanici. V súvislosti s touto témou sa p. Gonda informoval, či 

sa s vytláčajúcou sa automobilovou dopravou využíva viac hromadná doprava. P. Medal 
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uviedol že na základe údajov o počte prepravovaných osôb má hromadná doprava 

stúpajúcu tendenciu. 

 

7. Záver 

Mgr. Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil marcové 

zasadnutie Výboru mestskej časti Stred. 

Najbližšie zasadnutie sa bude konať 8.4.2024 o 16:00 v priestoroch MsÚ. 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Gabriela Babony 

v Trenčíne dňa 11.3.2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Richard Medal 

 Predseda VMČ Stred 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
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Ukončenie VMČ: 17:30 hod. 


